
Besluitenlijst Commissievergadering Sociaal
Datum 25-01-2021
Tijd 19:30 - 20:20
Locatie digitale vergadering
Voorzitter mevrouw N.J.A.G. Alofs
Leden commissie 
sociaal

SV:      
RO:      
CDA:    
D66: 
VVD:
PAL: 
LS:       

J. Engelen, J. Schreurs, A. van Vlodrop
M. Bultman, G. Laemers  
J. van den Beuken en A. Creemers
I. Schors
M. Ouwerkerk 
P. Beerens
R. Verheul

Afwezigheid / vervanging Mw. Glessner vervangt de heer P. Beerens. De 
heer J. van den Beuken fungeert als voorzitter in 
verband met de afwezigheid van Mw. N. Alofs

Aanwezige 
portefeuillehouders M. Janssen
Overige aanwezige 
raadsleden/commissieled
en

Geen

Ambtelijke ondersteuning De heer L. Jeurninck en Mw. C. Timmermans
Deelname derden geen
Insprekers geen
Publieke tribune  -- personen
Commissiegriffier J. Lommen

1 Opening
De voorzitter opent de vergadering om 19:30 uur, heet iedereen van harte 
welkom en maakt melding van de afwezigheid en de vervanging zoals 
hierboven aangegeven.

2 Vaststellen agenda
De agenda wordt conform het voorliggende concept vastgesteld.

3 Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering
Het verslag van de vergadering van de commissie van 30 november 2020 
wordt conform voorliggend concept vastgesteld.

4 Spreekrecht niet-commissieleden
Van het spreekrecht wordt geen gebruik gemaakt.

5 Presentatie en thema's
Er zijn geen presentaties bij deze vergadering.

6 Raadsvoorstellen
6.a Raadsvoorstel over rekenkamerrapport Toegang en Tevredenheid 

Jeugdhulp
Het voorstel wordt rijp geacht voor bespreking in de raadsvergadering van 9 
februari 2021.
Mw. Glessner vindt het alleen voor kennisgeving aannemen te mager. Ze wil 
de aanbevelingen wel (na bespreking in de raad) overnemen. 
Mw. van Vlodrop wil weten wat het college wil met de aanbevelingen van 
het rapport, en verder vraagt ze waarom de behandeling nu pas plaats 
vindt. 
Mw. Creemers vindt het akkoord dat het voorstel voor kennisgeving wordt 
aangenomen. Er is een erg lage response, al wordt wel in het rapport 
uitgelegd dat dit bij dit soort onderzoeken geen probleem is.
Mw. Bultman vraagt in hoeverre de armoedeproblemen in de gemeente 
Leudal de armoedeproblemen meespelen bij de jeugdzorg. Ook vraagt ze 
hoe het nu gesteld is met het verandervermogen van de organisatie.
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De heer Verheul wil ook de aanbevelingen bespreken en overnemen na 
bespreking in de raad.
De heer Janssen als portefeuillehouder antwoordt dat het geen probleem is 
om de aanbevelingen grotendeels over te nemen. Deze vloeien ook voort uit 
het rapport en de aanbevelingen van Twynstra/Gudde, die inmiddels door 
het college zijn overgenomen. De armoedecijfers heeft hij niet paraat, ze 
zijn te vinden op de website ‘waar staat de gemeente’. Daar kunnen ook 
vergelijkingen met andere gemeenten worden gemaakt. De college heeft 
ook een reactie gegeven op het rapport, deze is te lezen op blz. 63 van het 
rapport.
De commissiegriffier geeft aan waarom het voorstel nu pas aan de raad 
wordt voorgelegd. Dit heeft te maken met een uitgestelde 
presidiumvergadering (vanwege corona) met de leden van de rekenkamer. 
Daarna is er nog een bespreking van het rapport geweest voor 
geïnteresseerde raads- en commissieleden over het rapport, en vervolgens 
besluitvorming over agendering in het presidium.

7 Vanuit de raad ingekomen stukken
7.a Maatregelen beheersing kosten abonnementstarief Wmo

De VNG heeft een brief gestuurd waarin ze bezwaar hebben tegen de 
onvolledige rijkscompensatie van het abonnementstarief Wmo.  De heer 
Verheul wil van de andere fracties weten, gelet op de financiële positie van 
de gemeente hoe het aantal aanvragen beperkt kan worden zonder afbreuk 
te doen aan de uitgangspunten van de Wmo. 
De andere fracties zijn blij met de brief van de VNG, en de ondersteuning.  
Men vindt een eigen bijdrage naar draagkracht niet onbillijk. De heer 
Laemers vraagt zich wel af hoe dit in de praktijk is vast te stellen door de 
gemeente, omdat die wellicht niet alle gegevens hebben met name bij 
ouderen met meerdere pensioenuitkeringen.

7.b E-mail Stichting Heykeshoeve over beëindiging contract
De heer Verheul heeft vragen over de inhoud en het proces om te komen 
tot beëindiging van het contract. De heer Janssen antwoordt dat er met de 
betrokken gemeenten vertrouwelijkheid is afgesproken rondom dit dossier, 
maar nodigt de raadsleden uit indien daarvoor behoefte is, om de stukken 
vertrouwelijk in te komen zien.

8 Aan de commissie gerichte stukken
8.a Schriftelijke mededelingen wethouder Janssen

Mw. Schors en mw. Bultman willen weten of de mensen in Leudal getroffen 
door de toeslagenaffaire actief benaderd worden door de gemeente.
De wethouder antwoordt dat het in Leudal gaat om 6 personen. Men wil 
deze wel benaderen, maar alleen als men ze ook wat kan bieden. Hierover 
beraadt het college zich nog. Het is niet de bedoeling om de problemen 
veroorzaakt door de Rijksoverheid op te lossen. 
Mw. Schors, de heer Laemers en mw. Glessner vragen naar de toename van 
deelname aan de voedselbank, en verzoeken ook te kijken naar de 
bereikbaarheid van potentiële deelnemers.
De heer Janssen zegt dat de toename enerzijds komt door Corona, en 
anderzijds door via diverse verwijzers zoals Stichting Leergeld, bekendheid 
te laten geven aan de voedselbank. Ook de opening van de voedselbank in 
Baexem heeft een toename bevorderd.

9 Projectenlijst en langetermijnkalender
Mw. Bultman vraagt of de commissie niet in een vroeger stadium kan 
worden geïnformeerd over de stand van zaken met betrekking tot 
scholengemeenschap St. Ursula. De suggestie wordt doorgegeven aan de 
verantwoordelijke wethouder.

10 Openstaande actiepunten
Er zijn geen openstaande actiepunten

11 Mededelingen en Rondvraag



Pagina 3

Mw. Creemers vraagt of het college nog steeds van plan is om de subsidie 
voor de dorpsraden te halveren.
De wethouder antwoordt dat er een overlegronde plaatsvindt met alle 
dorpsraden, en dat hierna een definitief standpunt zal worden bepaald.
Mw. Schreurs vraagt naar de stand van zaken met betrekking tot de 
voorgenomen sluiting van enkele basisscholen. De heer Jeurninck antwoordt 
dat op dit moment hard gewerkt wordt aan de uitvoering van de motie die 
door de raad is aangenomen op 15 december. Er zijn diverse overleggen 
gevoerd/gepland. Hierna zal de balans worden opgemaakt.
De heer Janssen maakt nog melding van de toename van de WW 
uitkeringen in 2020.
Landelijk is er een toename van 28%, in Limburg een toename van 20% en 
in Leudal een toename van 14,5 % (68 personen). Voor de participatiewet 
is er een toename van 3% (10 personen).
Verder is bij dit verslag toegevoegd een mededeling over de vaccinatie van 
ouderen, en het vervoer hiervan naar de diverse priklocaties. Ouderen die 
gebruik kunnen maken van Omnibuzz, kunnen ook gratis vervoer krijgen 
naar de GGD priklocaties. Anderen moeten dit zelf regelen.  

12 Sluiting
De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering 
om 20:20 uur. De volgende vergadering is gepland op  1 maart 2021.


